
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 29 czerwca 2021r., godzina 10.00 
Miejsce posiedzenia – Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Posiedzenie Rady Miejskiej w Szprotawie otworzył przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał radnych, zaproszonych gości, którzy przybyli na sesję Rady celem 
odbioru aktów nadania i Medali za Zasługi dla Gminy Szprotawy. Przywitał  obecnych na 
sesji i śledzących obrady Rady Miejskiej on-line. Wskazał, że sesja jest utrwalana za pomocą 
kamery, co oznacza że rejestruje ona wizerunek uczestników sesji i nagrywa zarówno dźwięk 
jak i obraz jak również to, że jeżeli ktoś z uczestników sesji nie chce, aby kamera 
zarejestrowała jego wizerunek to nie może brać udziału w obradach Rady Miejskiej. 
Przypomniał o anonimizowaniu danych osobowych osób, których dobra mogłyby być 
naruszone jak również o przestrzeganiu zasad wynikających z zagrożenia epidemicznego 
COVID-19. Stwierdził prawomocność obrad, na 21 osobowy skład rady obecnych 19 radnych 
(nieobecni radni: Ireneusz Ganczar, Piotr Siuda) 
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmianę do porządku obrad zgłosił Burmistrz Mirosław Gąsik poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały o zmianę uchwały w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Centrum Usług Wspólnych” i nadania jednostce statutu.  
 
Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania jego 
zmiany. 
 

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie utworzenia 
jednostki budżetowej „Centrum Usług Wspólnych” i nadania jednostce statutu” 
 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Maciej Siwicki   - „za” 
16) Andrzej Skawiński   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały 
do porządku obrad. 
 

 Przyjęcie porządku obrad po przyjętych zmianach 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Maciej Siwicki   - „za” 
16) Andrzej Skawiński   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, zatwierdziła porządek 
posiedzenia. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
 

1. Wręczenie Aktów Nadania i Medali za Zasługi dla Gminy Szprotawy Panom: 
Karolowi Błaszczykowi, Arkadiuszowi Dąbrowskiemu, Henrykowi Janowiczowi  
i Edmundowi Potockiemu. 

2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 
3. Raport o stanie Gminy Szprotawy za 2020 rok: 
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1) debata nad Raportem o Stanie Gminy Szprotawy za 2020 rok; 
2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szprotawy wotum 

zaufania. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Szprotawy, 

sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie mienia gminy za 2020 rok: 
1) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze; 
2) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Szprotawie; 
3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie; 
4) przedstawienie opinii stałych komisji rady; 
5) przedstawienie opinii klubów radnych; 
6) dyskusja; 
7) podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok; 
b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szprotawy. 

5. Informacja o realizacji inwestycji w Gminie Szprotawa. 
6. Sprawozdanie dotyczące realizacji inwestycji i zadań Gminy z zakresu ochrony 

powietrza 2014-2020.  
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawy; 
2) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym; 
3) wyrażenia zgody na utworzenie społecznej inicjatywy mieszkaniowej 

„Lubuski SIM” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością; 
4) rozpatrzenia skargi na działalność pełniącej funkcję Burmistrza 

Szprotawy, 
5) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum 

Usług Wspólnych w Szprotawie” i nadania jej statutu. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Oświadczenia. 
12. Informacje. 
13. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 

 
 
 

WRĘCZENIE AKTÓW NADANIA I MEDALI ZA ZASŁUGI DLA GMINY 
SZPROTAWY PANOM: KAROLOWI BŁASZCZYKOWI, ARKADIUSZOWI 
DĄBROWSKIEMU, HENRYKOWI JANOWICZOWI ORAZ EDMUNDOWI 
POTOCKIEMU 
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Burmistrz Mirosław Gąsik przedstawił charakterystyki osób, którym zostały nadane akty 
odznaczenia Medalem za Zasługi dla Gminy Szprotawy. 
 
Po odczytaniu, Burmistrz Mirosław Gąsik wraz z Przewodniczącym i Wiceprzewodniczącym  
Rady Miejskiej dokonali wręczenia odznaczeń. Obecni w Sali posiedzeń nagrodzili brawami 
odznaczonych. Głos z odznaczonych zabrali: Arkadiusz Dąbrowski, Henryk Janowicz  
i Edmund Potocki 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNOŚCI 
MIĘDZYSESYJNEJ  
 
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Mirosław Gąsik 
 
Pytanie do przedłożonego sprawozdania złożył radny Józef Rubacha w kontekście Banku 
Spółdzielczego w Trzebielu. Pytanie w tym temacie zadał również Przewodniczący Rady 
Andrzej Stambulski. Odpowiedź udzielił Burmistrz Mirosław Gąsik i Skarbnik Gminy 
Magdalena Małolepsza. Po udzielonych odpowiedziach głos zabrali jeszcze Przewodniczący 
Rady Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha, Burmistrz Mirosław Gąsik. 
 
PRZERWA – 10 MINUT 

Rada obraduje w gronie 20-osobowym, 
 do grona Rady dołączył radny Piotr Siuda 

 
RAPORT O STANIE GMINY SZPROTAWY ZA 2020 ROK 
 

a) debata nad raportem o stanie Gminy Szprotawy za 2020 rok 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Stambulski przed otworzeniem dyskusji przedstawił zasady 
opracowywania Raportu o stanie gminy jak również sposób zgłaszania się zainteresowanych 
mieszkańców raportem do zabrania głosu na sesji rady, podczas której jest rozpatrywany. 
 
W dyskusji głos zabrali: radny Janusz Biliński złożył wniosek o to, aby dyskusja nad 
raportem trwała nie dłużej niż 10 minut. Wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński 
wskazał, że wniosek radnego jest zasadny, ale z drugiej strony nie można ograniczać 
wypowiedzi. Przewodniczący rady wystąpił z zapytaniem do radcy prawnego, aby odniosła 
się do zgłoszonego wniosku. Radca prawny Anna Kowalska –Kasprzak powiedziała, że 
ustawa stanowi, że radni zabierają głos bez ograniczeń w dyskusji nad raportem o stanie 
gminy – ustawy zmieniać nie można, zatem ograniczać wypowiedzi nie można. Radny Stefan 
Gołek stwierdził, że pani mecenas ma rację jak najbardziej, ale to rolą przewodniczącego rady 
jest dyscyplinowanie radnych, żeby mówili na temat raportu, a nie na inne tematy. Głos 
zabrali wg kolejności: radny Józef Rubacha,  radny Jerzy Chmara, radny Stefan Gołek, radny 
Roman Pakuła, z głosem ad vocem Józef Rubacha, głos mieszkańca (nie zarejestrowany), 
przewodniczący Rady Andrzej Stambulski, radny Stefan Gołek, radny Janusz Biliński odniósł 
się radnego Józefa Rubachy, z głosem ad vocem radny Józef Rubacha. Więcej głosu w 
dyskusji nie zgłoszono.  
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Rada przystąpiła do głosowania uchwały  
 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szprotawy wotum 
zaufania 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 15”za”, 1”przeciw”, 4”wstrz.”uchwałę podjęła. 
 
ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY 
SZPROTAWY, SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO ORAZ INFORMACJI  
O STANIE MIENIA GMINY ZA 2020 ROK 
 
 

1) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 
 
Skarbnik Gminy Magdalena Małolepsza przedstawiła Uchwałę Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze  sprawozdania z wykonania budżetu gminy, sprawozdania 
finansowego oraz informacji o stanie mienia gminy za 2020 rok. 
 

2) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie 
 
Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie do sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy, sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie mienia gminy za 2020 rok 
przedstawił przewodniczący Komisji radny Roman Pakuła.  
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3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie 
 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Szprotawie przedstawił przewodniczący komisji radny Roman Pakuła.  
 

4) przedstawienie opinii stałych komisji rady 
 
Opinie komisji przedstawili przewodniczący stałych Komisji Rady: radna Beata Jakowicka - 
Komisji Budżetu, radny Jerzy Chmara - Komisja Gospodarki, radny Stefan Gołek – Komisja 
Społeczna i radny Janusz Biliński w imieniu Komisji Rolnictwa (wszystkie komisje wydały 
opinie pozytywne). 
 

5) przedstawienie opinii klubów radnych  
 
Opinie do sprawozdania z wykonania budżetu gminy, sprawozdania finansowego oraz 
informacji o stanie mienia gminy za 2020 rok przedstawili przewodniczący klubów  
wg. kolejności: „Prawa i Sprawiedliwości”, „Grono to My”, „Gmina i Powiat przyjazne 
ludziom”, „Szansa dla Szprotawy” i klub radnych „Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 
Szprotawskiej”. 
 

6) dyskusja 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Rubacha, Przewodniczący Rady Andrzej Stambulski  
i Burmistrz Mirosław Gąsik.                                                                    
 

7) podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Szprotawa  
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Szprotawa za 2020 rok 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.”uchwałę podjęła. 
 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szprotawy 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” udzieliła Burmistrzowi 
Szprotawy absolutorium z wykonania budżetu za 2020 rok. 
 
INFORMACJA O REALIZACJI INWESTYCJI W GMINIE SZPROTAWA 

Głos w dyskusji zabrali: radny Józef Rubacha i burmistrz Mirosław Gąsik, udzielając 
odpowiedzi na pytanie radnego Rubachy. 
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
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1) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawa 
 
Opinia Komisji Budżetu pozytywna. 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

2) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 
mieszkalnych zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
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6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

3) wyrażenia zgody na utworzenie społecznej inicjatywy mieszkaniowej 
„Lubuski SIM” Spółka z ograniczona odpowiedzialnością 

 
Opinia Komisji Gospodarki i Budżetu pozytywna.  
 
Głos zabrali: radny Józef Rubacha i burmistrz Mirosław Gąsik. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
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17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

4) rozpatrzenia skargi na działalność pełniącej funkcję Burmistrza 
Szprotawy 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski wniósł autopoprawkę do projektu 
budżetu poprzez zmianę treści zapisu ostatniego akapitu. Dotychczasowe brzmienie o treści „ 
W świetle dokonanego wnikliwego rozpatrzenia skargi przez Komisję Skarg, Wniosków  
i Petycji, Rada Miejska w Szprotawie skargę na działanie pełniącej obowiązki Burmistrza 
Panią ….. uznaje za zasadną, proponuje się zmienić na zapis o brzmieniu: „ W świetle 
dokonanego wnikliwego rozpatrzenia skargi przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji i 
uznania, że nieuzasadnionym i niewłaściwym było wyrażenie zgody na zawarcie przez 
ówczesną Radę Nadzorczą Szprotawskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Szprotawie 
ekonomicznie niekorzystnej, merytorycznie nieuzasadnionej i narażającej Spółkę na straty 
umowy o zakazie konkurencji z ówczesną Prezes zarządu SzWiK Sp. z.o.o., Rada Miejska w 
Szprotawie skargę na ww. działanie pełniącej obowiązki Burmistrza Panią……….. uznaje za 
zasadną”. Przywitał obecną na sesji Prezes SzWiK oraz członka Rady Nadzorczej mecenasa 
Siemiątkowskiego.  
 
Głos w dyskusji zabierali: radna Małgorzata Łazarczyk, przewodniczący Rady Miejskiej 
Andrzej Stambulski, mecenas Siemiątkowski, Prezes Spółki SzWiK Jolanta Dobrowolska, 
przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha, radny Janusz 
Biliński, radny Jerzy Chmara, Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Skawiński, radny Stefan 
Gołek, radny Piotr Płaskociński, Burmistrz Mirosław Gąsik. 
 
Imienne wyniki głosowania autopoprawki do projektu uchwały: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „wstrzymał się” 
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14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 14 ”za”, 4”przeciw”, 2”wstrz.” autopoprawki przyjęła. 
 
Imienne wyniki głosowania uchwały: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „wstrzymał się” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 14”za”, 4”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

5) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum 
usług Wspólnych w Szprotawie” i nadania jej statutu 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
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2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Radny Maciej Siwicki: 

1) Wyczyszczenie terenu przy zespole garaży znajdujących się przy ul. Niepodległości – 
ul. Odrodzonego Wojska Polskiego (garaże przy sklepie Dino). Szczególnie przy 
zakończeniu każdego z segmentów; 

2) Uzupełnienie nawierzchni dróg (tłuczniem) przy ul. Pogodnej i ul. Wesołej; 
3) Uzupełnienie, najlepiej modernizację placu zawab przy ul. Lotników – doposażenie  

o nowe urządzenia i ogólna poprawa infrastruktury tego miejsca; 
4) Uporządkowanie organizacji miejsc parkingowych przy ul. Koszarowej (nr 12,13), 

zagospodarowanie terenów wspólnoty mieszkaniowej (na parking) w sposób 
gwarantujący logiczną, przejrzystą organizację ruchu i bezpieczeństwo mieszkańców 
(współpraca Gminy Szprotawa z zarządcą obiektu); 

5) Montaż lamp oświetleniowych przy ul. Pogodnej i ul. Wesołej w Szprotawie. 

Radny Piotr Płaskociński: 

1) Mieszkańcy ścisłego centrum miasta pytają się i skarżą dlaczego przez szprotawski 
deptak przejeżdżają samochody. Mieszkańcy wychodzą z założenia,  
że w Szprotawie tzw. deptaku już nie ma ponieważ deptak powinien być miejscem 
gdzie nie przejeżdżają samochody, tylko miejscem, gdzie swobodnie powinni 
przechodzić ludzie. Tak jak ma to miejsce w innych miastach. A u nas trochę inaczej 
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to wygląda. Radny wniósł p zamknięcie deptaku dla jeżdżących samochodów  
z wyjątkiem samochodów uprzywilejowanych typu: policja, pogotowie ratunkowe  
i straż pożarna. 

2) Mieszkańcy zamieszkujący ulicę Odrodzenia proszę aby pomniejszyć znajdującą się 
tam piaskownicę i odpowiednio ja zagospodarować. Pomniejszona piaskownice lepiej 
będzie czyścić i wymieniać z niej piasek, bo na obecna chwilę nie wygląda to dobrze  
i piasek w niej jest brudny –psy załatwiają swoje potrzeby. 

Radna Beata Jakowicka: 

1) Wystąpienie do zarządcy drogi krajowej nr 297, Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad w Zielonej Górze w sprawie zainstalowania sygnalizacji 
świetlnej na przycisk, poprawiającej bezpieczeństwo użytkowników, przed 
przejściem dla pieszych w miejscowości Borowina. 
Natężenie ruchu na tej drodze w ciągu dnia jest bardzo duże. Pojazdy poruszają się 
tam z dużą prędkością, co jest przede wszystkim niebezpieczne dla dzieci 
podążających na przystanki autobusowe, znajdujące się przy tej drodze. Doszło już 
tam do śmiertelnego wypadku i trzeba zrobić wszystko, żeby tragedia taka się więcej 
nie powtórzyła. 

2) Zamontowanie znaku ostrzegającego przed niebezpiecznymi zakrętami na drodze 
gminnej w Borowinie (w kierunku Witkowa). Miejsce usytuowania tego znaku jest 
znane tut. Urzędowi. Znak ostrzegawczy był tam zamontowany, ale uległ zniszczeniu 
i został zdjęty w celu zamiany go na nowy, czego mieszkańcy do tej pory się nie 
doczekali. 

Radna Małgorzata Łazarczyk: 

1) Jak to jest możliwe, że w SP w Lesznie Górnym uczniowie klasy IV od września do 
grudnia 2020 nie mieli lekcji przyrody ? 

2) Kto ponosi winę za zaistniałą sytuację, jeśli Pan Dyrektor, to gdzie w tym czasie  był 
nadzór ? 

3) Kto i w jakim wymiarze godzin prowadził zajęcia z przyrody od grudnia 2020 do maja 
2021 ? 

4) Czy w wyniku tej sytuacji uczniowie klasy IV zrealizowali podstawę programową  
z przedmiotu przyroda ?. 

Głos w sprawie interpelacji radnej Łazarczyk zabrała zastępca burmistrza Dorota 
Grzeszczak informując, że odpowiedź na zgłoszoną przez radną interpelację udzieliła na 
posiedzeniu Komisji Społecznej, informując że: przedmiot przyrody nie był realizowany w 
szkole od września do grudnia ponieważ w szkole nie było nauczyciela z odpowiednim 
przygotowaniem do nauki tego przedmiotu. Dyrektor błędnie wykazywał liczbę godzin 
ponadwymiarowych. CUW wychwyciło tę nieprawidłowość i niezwłocznie podjęte zostały 
działania kontrolne. Zajęcia przyrody od grudnia 2020 w wymiarze 2/18 etatu prowadził 
Dyrektor Szkoły, który 4 grudnia 2020 otrzymał zgodę Lubuskiego Kuratora Oświaty. 
Zgodnie z protokołem pokontrolnym Kuratorium Oświaty z czerwca 2021 r. podstawa 
programowa z przedmiotu przyroda w klasie czwartej została zrealizowana.  
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Radny Jerzy Chmara – skierowanie wniosku do zarządcy drogi powiatowej 1056F relacji 
Szprotawa- Cieciszów o przeprowadzenie koszenia poboczy na całym zmodernizowanym 
odcinku. Ponadto, wyczyszczenie studzienek odpływowych, które są kompletnie po brzegi 
wypełnione liśćmi i ziemią, w szczególności na odcinku Henryków i cała wież Wiechlice.  

Burmistrz Mirosław Gąsik – odpowiedział na interpelację radnego Macieja Siwickiego  
w kontekście budowy miejsc parkingowych przy ulicy Koszarowej. Rozmowy już trwają  
z zarządcą nieruchomości, problem jest znany. Ponadto wypowiedział się w kontekście 
oświaty (interpelacji radnej Małgorzaty Łazarczyk), że  CUW działa i nieprawidłowości 
wychwytuje na bieżąco. Zastępca burmistrza Dorota Grzeszczak dodała, że burmistrz 
zdecydował się na działania kontrolne, zespół kontrolny bada zaistniałe zdarzenie  
i w niedługim czasie będzie protokół pokontrolny. 

WOLNE WNIOSKI 

BRAK 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania znajdują się w BIP-ie. 

OŚWIADCZENIA 

Radny Józef Rubacha, spytał czy w miesiącach lipiec-sierpień, oczywiście poza sprawami 
nagłymi przewidywana jest sesja rady ?   

INFORMACJE 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, odczytał pismo od radnego 
Krzysztofa Bugajnego informujące o wstąpieniu do klubu radnych „Prawa i 
Sprawiedliwości”. Dodał, że w miesiącach wakacyjnych nie jest planowana sesja rady, chyba, 
że wystąpią jakieś okoliczności nadzwyczajne, których na dzisiaj nie jesteśmy w stanie 
przewidzieć. 

ZAMKNIĘCIE OBRAD XXXIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął obrady XXXIII 
sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji –  4,25 godziny. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


